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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  3 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió:  20/2014 
Caràcter:  ordinari 
Data:  18 de novembre de 2014 
Horari:  de 19:00 a 20:15 h 
Lloc:  Auditori del Centre Cívic de Ca n’Oriac 
 
 
Assistents:      
                                
Carles Bosch Masó,  president 
Manuel Robles Fernández, vocal del PSC  
Ana Lorente Aroca, vocal del PSC 
Emilio López Sánchez, vocal de l’AV de Ca n’Oriac 
Juan Antonio Artero Siles, vocal de l’AV de la Roureda 
Manuel Lorenzo Santos, vocal de l’AV de la Plana del Pintor 
Antonio Muela Cuerpo, vocal de l’AV del Torrent del Capellà 
José Antonio Pàrraga Marín, vocal de les entitats esportives 
Avelino Garrigós Pérez, vocal del grup altres entitats 
Francisco J. Lobato Alvarez, vocal del grup altres entitats 
Mamadou Diallo, vocal del grup altres entitats 
Miguel Angel Tello Corredera, vocal de les entitats de comerciants 
Francesc Sanz Salvador, vocal d’altres centres d’ensenyament 
Antonio Moya Fernández, representant del PP (5%) 
Pere Güell Gavilan, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Jordi Ferrer Perarnau, cap del Servei de Serveis Econòmics 
Ricard Garrido Ruiz, responsable adjunt d’Espai Públic i Serveis Generals 
Lola Ortega Torres, tècnica de territori del Districte 
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Mhamed Aolad Aissa, vocal de les entitats culturals 
Júlia Saiz Muñoz, vocal de les entitats culturals  
Francisco Hermoso Moreno, vocal de les entitats esportives 
Ana Almendro Pérez, vocal de les entitats educatives 
Carme Berbel Navarro, vocal de centres d’atenció primària 
Elisabeth Plans Soriano, vocal de centres d’atenció primària 
Manuel Navas Escribano, representant de ES (5%) 
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Excusen l’absència: 
 
Ramon Burgués Salse, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Pedro López Abad, vocal del PSC 
Mercè Porras Viñuela, vocal del PSC 
Antonio J. Recio Prats, vocal de l’AV de Torreguitart 
Eduardo Torres Riquelme, vocal de l’AV de Sant Julià 
Raquel Jiménez Martínez, vocal de les entitats esportives 
Juan Noguera Ceron, vocal de les entitats regionals 
Xavier Carbonell Arqués, representant de CIU (5%) 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta anterior. 
2. Presentació de les Ordenances Fiscals i del Pressupost Municipal per al 2015. 
3. Posem a punt la ciutat – Actuacions de millora a diferents punts de la ciutat. 
4. Informació dels consells sectorials. 
5. Comunicacions. 
6. Torn obert de paraules. 
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte, de 30 d’abril de 1997, el president, Sr. Carles Bosch Masó, declara 
oberta la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
El senyor Carles Bosch dona la benvinguda a tots els assistents, i els informa que es farà un 
canvi en el ordre de presentació dels punts de l’ordre del dia, tractant-se en segon lloc el punt 
3 i en tercer lloc el punt número 2.  A continuació inicia la sessió del Consell amb l’ordre del 
dia: 
 
1. Aprovació de les actes anteriors 

 
El president pregunta als vocals si volen fer alguna esmena a l’acta del dia 15 de juliol, 
que prèviament s’ha enviat a tots els membres del consell. L’acta s’aprova per 
assentiment unànime.  
 
 

3. “Posem a punt la ciutat” – Actuacions de millora a diferents punts de la ciutat 
 
Pren la paraula el Sr. Ricard Garrido i explica que després d’aquests anys de crisi es el 
moment de tornar a posar a punt la ciutat. Amb el suport d’una projecció explica a grans 
trets les actuacions importants de tota la ciutat, i amb més detall les actuacions grosses 
que s’han programat per aquest districte:  
 
Període desembre-gener-febrer 2015: 
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- Remodelació  Area de jocs pl. Rosalía de Castro 
- Remodelació parterres de Sant Julià,  C. Santiago Segura 3-5 
- Remodelació parterres de Sant Julià,  C. Francesc Trabal, 14 

 
Període  gener-febrer-març 2015: 
 

- Actuació de millora paviment vorera C. dels Geranis 
- Actuació de millora calçada C. dels Geranis 
- Actuació de millora paviment vorera C. Dàlies 
- Actuació arbrat carrer de Marsella 
- Actuació arbrat carrer de Mostar 
- Actuació de millora carrer de Pedraforca 

 
Finalitzades: 
 

- Reparacions puntuals ferm calçada Av.de Matadepera 
- Reparació i renovació paviment calçada carrer del Puig Major 

 
 
Les dades d’aquest programa d’actuacions, a tota la ciutat, són:  
 
              TOTAL  ACTUACIONS:  80 

- Infraestructura urbana:        100.000,00€ 
- Parcs i Jardins:         806.087,91€ 
- Mobilitat, trànsit i transports:   50.000,00€ 
- Vialitat:             2.128.637,64€ 

              TOTAL  imports  ..... 3.084.725,55€ 
                      
 
Finalitzada l’exposició, el Sr. Bosch obre un torn de paraula. 
 
Pren la paraula el Sr. Alonso Simón, del públic assistent, per manifestar que falten 
moltes coses de tots els barris, com carrers per asfaltar al barri de La Plana del Pintor i 
d’altres, i lamenta que tot i que s’han fet visites als barris per part de representants de 
l’Ajuntament, després no es realitzen les actuacions que els veïns sol·liciten. 
 
El Sr. Carles Bosch li respon que, donat que tot no es pot fer, el criteri ha estat intentar 
que no hi hagi molta diferència entre districtes i s’han prioritzat els elements en 
seguretat de vehicles i vianants.  
 
El Sr. Ricard Garrido afegeix que evidentment és necessari que hi hagi més actuacions, 
però que totes aquestes han estat estudiades prèviament pels tècnics i s’han realitzat i 
programat  el que aquests han considerat necessari. 
 
Intervé el Sr. Manuel Robles comentant  que entén que donada la situació precària 
actual s’està fent un esforç per realitzar aquestes actuacions, i que moltes vegades es 
fan sota criteris tècnics, però que també s’ha de tenir en compte els criteris veïnals, ja 
que són els veïns els que coneixen les necessitats del seu entorn, i poden tenir present 
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detalls i necessitats que els tècnics potser no valoren. Demana que quan es faci una 
intervenció es faci amb coneixement de l’associació de veïns. 
 
El Sr. Carles Bosch manifesta que, naturalment, moltes d’aquestes actuacions venen de 
les aportacions que les associacions de veïns han fet.   
 
Intervé el Sr. Emilio López per comentar que a l’associació de veïns de  Ca n’Oriac hi ha 
una llista molt llarga, i pregunta si s’ha seguit aquesta llista, ja que li sembla que moltes 
coses es queden al tinter.   
 
El Sr. Carles Bosch contesta que hi ha coses d’aquesta llista que ja s’han fet, i recorda 
que és una llista activa, a la qual van entrant incidències noves  i altres es fan i surten. 
Per una ciutat de 207.000 habitants potser es necessitarien 15 milions d’euros per fer 
totes les actuacions necessàries, en canvi hi hauran només 3 milions d’euros. Es 
evident que es notarà  poc, per això s’ha de prioritzar molt.  A continuació s’haurà de fer 
un manteniment continu. 
 
Pren la paraula de nou el Sr. Alonso Simón, del públic assistent, i manifesta que hi ha 
dos barris del districte que no tenen prevista cap actuació. 
 
El Sr. Carles Bosch recorda que s’han prioritzat barris que tenien més necessitat i, 
aclareix que, en referència a Can Deu i La Plana del Pintor, en els últims mesos s’han 
fet reparacions i actuacions que no estan al projecte. 
 
Intervé el Sr. Antonio Muela  per manifestar que es trobar a faltar el manteniment al  
barri del Torrent del Capellà com, per exemple, no es van treure les herbes per la festa 
major a la plaça 1 de Maig, i les fonts no funcionen 
 
El Sr. Antonio Jara, del públic assistent, afegeix que una altra reivindicació d’aquest 
barri és la neteja del talús  des del carrer Magnòlies al polígon La Llanera, on hi ha 
moltes rates, d’altres animals, etc. 
 
Respon el Sr. Carles Bosch recordant  que aquest talús es va netejar fa dos anys, tot i 
així,  manifesta que pren nota i mirarà si es pot fer alguna cosa. 
 
 

2. Presentació de les Ordenances Fiscals i del Pressupost Municipal per al 2015 
 
Pren la paraula el president del Consell i, amb el suport d’una projecció, exposa els 
grans trets i línies d’actuació del pressupost. Destaca que es garanteixen tots els 
serveis bàsics de l’Ajuntament i que per poder fer-ho s’ha hagut de prioritzar. 
 
“Ciutat cohesionada, ciutat ciutadana 
 

• Una ciutat que disposi de les condicions i recursos per tal que els seus ciutadans 
i ciutadanes puguin exercir els seus drets fonamentals i garantir el seu benestar, 
sense discriminacions i atenent la diversitat. 
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• Una ciutat on els seus ciutadans i ciutadanes es sentin part d’una comunitat i 
participin activament en la mateixa. 

 
Com estem fent la ciutadania? Amb servei públic, de qualitat, per als nostres ciutadans i 
ciutadanes. Defensant i mantenint el servei públic. 
 
Per garantir els drets bàsics i fonamentals dels ci utadans i ciutadanes 
 

• Més de 7,3 milions d’euros per a ajudar a ciutadans i ciutadanes amb 
necessitats socials:  

 
� Ajuts d’emergència social per a la protecció de la família i infants,  
� 1,6 milions d’euros per a beques de menjador, a més de 2.000 nens i 

nenes  
� Rebost solidari, 2.500 famílies al mes. 

 
• Prop de 2 milions d’€ per al dret a l’habitatge. Increment de més del 55% de la 

despesa. 
 

� Ajuts per pagar el lloguer o quotes préstec. 
� Habitatge d’emergència social 
� Lloguer social 
� Facilitats per accedir a l’habitatge 
� Accions per incidir en habitatges buits i ocupats. 

 
• I servei públic per a garantir el dret a l’educació. Destinarem més de 12,6 milions 

d’euros en despesa corrent. 
 

� Prop de 500.000 euros en ajuts per a material de text i llibres. 
� Garantirem el funcionament de les escoles bressol municipals i Escoles 

artístiques. 
� Treballarem per a l’èxit escolar 

• Prevenció, promoció i protecció de la salut. 
 

� Especial cura dels adolescents i joves. 
� Control de la salut ambiental. 

 
• Més de 6,3 milions d’euros per a la cura de les persones amb dependència i per 

a la promoció de l’envelliment actiu. 
 
� Segureta ciutadana. Més de 13 milions d’euros. 

 
• Diversitat i convivència. Aturar la discriminació, el racisme, la xenofòbia i 

l’homofòbia. 
 

� Xarxa antirumors de Sabadell 
� Treballar contra la violència de gènere 
� Especial atenció als nostres joves. Per evitar la seva exclusió social. 
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Per fomentar l’ocupació i la formació professional.  Per reactivar l’economia local 
 
Vapor Llonch, Fira Sabadell i Comerç, consum i turisme. 
 

• Fomentar la formació professional i l’ocupació 
 

� Més de 2.300.000 euros per contractar persones en atur. 
� Més de 1.500.000 euros per a formar persones en atur. 
� Reforç dels programes d’inserció laboral en joves i majors de 45 anys. 

 
• Dinamitzarem l’activitat econòmica i productiva. 

 
� Simplificarem els tràmits administratius per a les empreses. 
� Ajudarem les nostres empreses. Centre d’Empreses Industrials de Can 

Roqueta. 
� Treballarem per a la Reindustrialització. Millorarem els polígons 

industrials i mesures per a la implantació de noves empreses. 
 
• Prop de 2.500.000 euros per a la promoció del comerç, consum i turisme. 

 
� Seguirem dinamitzant el comerç 
� Noves accions formatives i d’assessorament per al comerç 
� Seguirem projectant els mercats a la ciutat. 

 
Per crear valors, ciutadania activa, sentiment de p ertinença, identitat i orgull de 
ciutat. 

 
• Més de 7 milions d’euros per a la Cultura 
 

� Una cultura plural i diversa. 
� Una cultura per formar i sensibilitzar, especialment als petits. 
� Una cultura per i amb les entitats. 
� Una cultura que aglutina, que crea sentiment de ciutat, ORGULL DE 

CIUTAT. 
• L’esport com a valor educatiu i per millorar la qualitat de vida 

 
� Millora dels diferents programes esportius: escolar, adults... Amb més de 

10.000 participants. 
� Especial cura de les instal·lacions esportives 
� Suport a les entitats i associacions esportives. 
� Beques per a esportistes. 

 
• La millora de la convivència, les interrelacions i la participació ciutadana 

 
� Impuls de Sabadell Mediació. Noves accions de divulgació per prevenir 

conflictes en els centres educatius de Secundària. 
� Foment del voluntariat. Sabadell Suma. 
� Suport a l’associacionisme i dinamització dels 12 centres cívics de la 

ciutat. 
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Per millorar el nostre espai públic. Crear benestar  i convivència. 

 
La millora de l’espai públic és qualitat de vida, benestar i promoció de l’activitat local. 

 
• I seguirem amb el programa Posem a Punt la ciutat, que al 2014 suposa 80 

actuacions i 3 milions d’euros. 
 
• Més de 8 milions d’euros per a la via pública. 
 

� Manteniments i inversió en enllumenat, ferms, etc... 
� Millora del mobiliari urbà, fonts, jardineria 

 
• Més de 4 milions en el pressupost per a obres públiques: places, jardins,... 
 

� Per als espais de convivència, de jocs, d’amistat, de relació ciutadana. 
 
• Més de 27 milions d’euros en neteja viària i recollida i tractament de residus. 
 

� Renovació dels equips de neteja i recollida. 
 

• Seguim invertint en el trànsit i transport. Per a una ciutat de qualitat i competitiva. 
 

� Tres nous autobús, un d’ells híbrid. 
 

Per seguir sent solvents. Per seguir sent transpare nts. Per seguir sent eficients. 
Innovació i lideratge.” 
 
 
Acabada l’exposició, s’obre un torn de paraules. 
 
El Sr. Antonio Muela pregunta si el fet de que s’hagin increment els serveis socials i 
ajudes a les persones grans repercutirà en els imports que aquestes persones paguen 
pels serveis. 
 
El Sr. Jordi Ferrer li contesta que no, que les taxes de serveis socials no s’han 
incrementat. 
 
Pren la paraula el Sr. Manuel Robles per felicitar per les politiques socials, amb les dues 
vessants prioritàries que són l’alimentació i sostre. Dit això, manifesta que al pressupost 
troba a faltar la part per la recuperació del patrimoni, com pot ser la Masia de Ca 
n’Oriac, que degut a la manca de manteniment  acabarà enfonsant-se. 
 
El Sr. Carles Bosch manifesta que estar d’acord en la necessitat de recuperació del  
patrimoni. Amb aquesta masia s’ha fet alguna cosa, i actualment no es pot fer més, tot i 
que són conscients del seu estat. 
 
Intervé el Sr. Mamadou  Diallo i pregunta si hi ha possibilitat de tornar a organitzar la 
festa de la diversitat. 
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El Sr. Carles Bosch  comenta que es pot parlar  i quan s’arregli la plaça Espanya es 
podria tornar a fer en aquest espai. 
 
Pren la paraula el Sr. Manuel Lorenzo, per  comentar que altre problema del barri de la 
Plana del Pintor és que volen tancar l’oficina de BBVA, única oficina bancària del barri. 
A més, al parc nord, zona de la 1a fase, hi ha una font tipus gèiser que no es repara. 
També les palmeres estan molt malament, brutes per dalt i per baix. 
 
El Sr. Carles Bosch explica que justament aquestes palmeres s’estan tractant contra el 
escarabat morrut, que justament  actua quan la palmera es poda, per això s’evita de fer-
lo. Respecte a l’oficia del BBVA manifesta que des de l’Ajuntament també s’han fet 
gestiones perquè no tanquin i hi ha una proposta de que obrin 3 dies a la setmana. Però 
s’ha de tenir en compte que és tracta d’una empresa privada i si volen tancar ho poden 
fer. 
 

 
4. Informació dels consells sectorials  

 
El president informa que aquest punt es tractarà a la reunió de consell de districte que 
es farà abans de Nadal. 
 

 
5. Comunicacions 
 

S’informa, i distribueix als assistents, del calendari de reunions de l’any 2015, fins al 
mes de maig. També s’enviarà per e-mail a tots els membres del consell. 
 
El Sr. Bosch també recorda que al gener s’ha de decidir a qui s’atorga la medalla 
d’honor, i demana a les entitats que pensin en la proposta a fer com a districte. 
 

 
6. Torn obert de paraules. 
 

Pren la paraula el Sr. Paco Lobato  per explicar que diverses entitats organitzen actes 
dins el programa del dia internacional contra la violència i el maltractament de les 
dones, i explica diverses activitats que es faran, destacant el concert de cloenda que 
tindrà lloc el dia 7 de desembre.  Anima a tots els assistents en participar en aquests 
actes. 
 
El Sr. Antonio Moya presenta una queixa per l’estat  de la plaça de la Fuensanta, de la 
qual retirat els jocs infantils, sense reposar-los i  han deixat mal reparat el terra. També 
informa que per la façana de la vivenda en  C. Rosselló, 5  surten moltes herbes que 
destorben al pas dels vianants per la  vorera degut i la paret també sembla que estigui a 
punt de caure. 
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I no havent més temes a tractar, el senyor Carles Bosch  dóna les gràcies als assistents per 
les seves aportacions. 
 
El president aixeca la sessió, de la qual com a secretari delegat, estenc aquesta acta. 
 
 
El secretari delegat Vist i plau 

El president 
 


